
Zápis z jednání valné 
hromady ČKSOI  

Datum: 4. 12. 2024 

Místo: Hotel Courtyard Prague City by 
Marriott 

Přítomni: Dle prezenční listiny  

Zapsala: Lenka Malinová 

 

1) Úvod, zahájení 

 

Filip Šuman zahájil Valnou hromadu a přivítal členy Českého klubu sportovních svazů organizací a 

institucí (dále jen ČKSOI), a generálního sekretáře ČOV Petra Graclíka, omluvil předsedu ČOV Jiřího 

Kejvala 

Předseda ČKSOI se rozloučil se sporty, které budou na programu OH 2028 Los Angeles a opouštějí tak 

řady ČKSOI. 

 

Program a jednací řád byly schváleny předsednictvem ČKSOI dne 27. 11. 2023 dle statutu ČKSOI. 

Do mandátové komise byli navrženi: Viktor Novotný, Ivan Matějů a Milan Schwarz.  

Hlasování o mandátové komisi: všichni pro - mandátová komise byla schválena. 

 

2) Aktuální informace předsedy ČKSOI 

 

Vznik složky ČKSOI 

Filip Šuman ve své prezentaci detailně popsal jak vznikla složka ČKSOI a jak se její pozice v ČOV 

postupně vyvíjela. 

Předseda ČKSOI uvedl, že letos proběhly III. Evropské hry v Krakově, kterých se mimo jiné zúčastnili dva 

nové neolympijské sporty padel a teqball.  

 

Stanovy ČOV 

Předseda ČKSOI přehledně představil, jak se od jara 2023, kdy byl předložen 1. návrh na úpravu 

stanov, vyvíjí situace kolem jejich úprav až do současnosti.  

 

Zpráva mandátové komise 

Viktor Novotný přednesl zprávu mandátové komise: 

Počet členů složky ČKSOI: 36 

Přítomno: 22, tedy nadpoloviční většina přítomných - VH je usnášení schopná. 

 

 

3) Zapojení členů ČKSOI do projektů ČOV 

 

Členové ČKSOI jsou zapojeni do aktivit ČOV prostřednictvím 12ti nejvýznamnějších projektů, které 

organizuje ČOV. 

Filip Šuman podtrhl zapojení členů ČKSOI do všech projektů ČOV. Nejintenzivněji do Olympijského 

festivalu. Tuto platformu na prezentaci činnosti využila asi polovina členů ČKSOI. Aktivita členů ČKSOI 

zvyšuje viditelnost různorodosti v rámci ČOV.  

 



 

Filip Šuman jmenoval svazy, které se ucházejí o uznání a přijetí do Českého olympijského výboru. Je to 

celkem 33 kandidátů, z nichž řada již dospěla do fáze uznání a některé svazy se již staly i 

plnohodnotnými členy ČOV. Zmínil podmínky procesu přijímání členů do ČOV. 

 

Filip Šuman poděkoval všem za spolupráci. 

 

 

4) Různé, diskuze 

 

V diskuzi vystoupili bez návrhu na usnesení: 

 

Martina Marešová, Česká asociace cheerleaders  

Miroslav Jansta, Česká unie sportů 

Kateřina Neumannová, Ministerstvo obrany ČR, členka poradního týmu předsedy NSA  

Pavel Macura, Svaz českých potápěčů  

Ivan Matějů, Český svaz orientačních sportů  

František Nejedlo, Českomoravský billiardový svaz  

Filip Hobza, Česká asociace amerického fotbalu 

Gabriel Waage, Česká softballová asociace  

 

 

5) Závěr 

 

Filip Šuman všem poděkoval za účast a ukončil VH ČKSOI. 

 

 

 

 

 

  


